
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 20. december 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 127
Vil ministeren oplyse, hvor mange rødkørselskameraer der er i det nævnte område, 
og herunder hvor længe de har været der, og om der efter ministeren opfattelse bør 
sættes flere kameraer op? Og mener ministeren, at disse kameraer løfter deres opgave 
tilstrækkeligt, eller om der skal andre og flere redskaber til, jf. artiklen ”Seks døde på 10 
år: Denne vejstrækning står for 10 procent af de alvorlige ulykker i Aarhus” bragt af Århus 
Stiftstidende den 18. december 2024?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Nick Zimmermann (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på nick.zimmermann@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Prehn
formand
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